
رد درخواست 
پرسپولیس 

برای بخشش 
گل محمدی

پیشنهاد باشگاه 
پرسپولیس برای 

بخشش محرومیت 
سرمربی این تیم 

رد شد. باشگاه 
پرسپولیس تهران 
با ارسال نامه ای به 

کمیته انضباطی 
خواستار بخشش 

یک جلسه محرومیت 
یحیی گل محمدی از 

همراهی سرخپوشان 
شد اما با مخالفت 

مواجه شد؛ بنابراین 
و با مخالفت صورت 

گرفته از سوی کمیته 
انضباطی سرمربی 

پرسپولیس دیدار 
حساس برابر فولاد 
خوزستان را هم از 

دست داد.

در  حاشيه

 »ناظمی «
 جام ملت ها را 

از دست 
می دهد!؟

چندی پیش خبر 
دعوت AFC از داوران 

ایرانی برای قضاوت 
در مرحله نهایی جام 

ملت های فوتسال 
مردان آسیا رسانه ای 

شد.
گلاره ناظمی، زری 

فتحی و ابراهیم 
محرابی افشار سه داور 

بین المللی فوتسال 
برای قضاوت در مرحله 

نهایی این مسابقات 
از سوی AFC ابلاغ 

دریافت کردند.
اما درست چند روز پس 
از این خبر، گلاره ناظمی 
داور پرُافتخار ایرانی که 
مسئول برگزاری لیگ 
برتر فوتبال زنان ایران 
نیز هست، در تمرین 

دچار آسیب شد تا 
حضور او در مسابقات 

آسیایی در هاله ای از 
ابهام قرار بگیرد.

خبرخبر
روزروز

  مائورو ایکاردی
 مهاجم پاری سن ژرمن، پیشنهاد 
پیوستن به مونزا را رد کرد. مونزا 

به تازگی و با ریاست سیلویو 
برلوسکنی، مالک سابق باشگاه میلان، 

به رقابت های سری A صعود کرده.

  کیلور ناواس 
اکیپ فرانسه از توافق سنگربان 

پاری سن ژرمن با ناپولی خبر داد. 
کیلور ناواس با آمدن کریستوف 

گالتیه جایگاه خود را در پاری سن 
ژرمن از دست داده است.

  گری نویل 
 کاپیتان سابق منچستریونایتد، از 

عملکرد خانواده گلیزر در مدیریت این 
باشگاه انتقاد کرد. »افراد بانکی را در 
رأس باشگاه قرار داده اند و حتی یک 
مدیر ورزشی هم انتخاب نکرده اند«.

حسینی   سینا 
ــام پـــس از  ــرانـــجـ سـ
مــاه هــا انــتــظــار رأی 
نهایی دادگــاه عالی 
ورزش بابت اعتراض 
باشگاه استقلال به 
رأی صادره از سوی فیفا علیه این باشگاه 
به واسطه شکایت استراماچونی به 
دســت مسئولان آبــی پــوشــان تهرانی 
رسید تا همزمان با شــروع مسابقات 
لیگ برتر شوک جدیدی به هواداران این 

باشگاه وارد شود.
برابر آنچه در حکم نهایی دادگاه عالی 
ورزش آمده است استقلال بابت این 
پــرونــده قضایی بــایــد مبلغی بسیار 
سنگین، حـــدود 50 میلیارد تومان 
ــپــردازد کــه بخش عمده ای  غــرامــت ب
از ایــن مبلغ نصیب استراماچونی و 
همکارانش خواهد شد و مبلغی به 
عنوان هزینه دادرسی به دادگاه عالی 

ورزش تعلق خواهد گرفت!
همان طور که انتظار می رفت هواداران 
باشگاه استقلال به محض رونمایی 
از حکم صـــادره علیه بــاشــگــاه مــورد 
علاقه شان موضع گیری های بسیار 
تندی علیه مسئولان وقــت باشگاه 
استقلال و مدیران ارشد وزارت ورزش 
و جوانان داشتند و خواستار پرداخت 
ایــن مبلغ توسط پدیدآورندگان این 

پرونده بغرنج شدند، اما هیچ واکنشی 
ــه ایـــن اتــفــاقــات صـــورت نــگــرفــت تا  ب
مشخص شود این پرونده نیز همانند 
پــرونــده مـــارک ویلموتس سرنوشت 
ــدارد و بــایــد از بودجه  خوشایندی نـ

عمومی کشور پرداخت شود.
امــا وقتی هــــواداران، پیشکسوتان و 
ــبــالــی مــشــغــول نقد  مــنــتــقــدان فــوت
ایــن اتــفــاق تلخ بــودنــد، صحبت های 
فرشید سمیعی همانند بنزین روی 
آتش، خشم افکارعمومی را شعله ور 
کــرد. او از یک حقیقت باورنکردنی 
رونمایی کــرد و مدعی شد در جلسه 
دفاعیه آنلاین باشگاه استقلال  که 
با حضور قاضی پرونده دادگــاه عالی 
ورزش و وکلای طرف مقابل برگزار شد، 
امیرحسین فتحی به عنوان شاهد 
حاضر به شرکت در جلسه نشد، در 
صورتی که اگــر ایــن اتفاق رخ می داد 
به یقین روند جلسه به سود استقلال 

پیش می رفت.
ســؤال ایــن اســت  که محل تأمین پول 
استراماچونی و پرداخت غرامت سنگین 
از کجا خواهد بود؟ عده ای مدعی شدند 
این پول از محل فروش سهام استقلال 
در فرابورس تأمین خواهد شد که این 
موضوع از سوی سمیعی تکذیب شد، 
اما وی اعلام کرد مشکلی برای پرداخت 

این غرامت نداریم!

طبیعتاً استقلال بایستی مبلغ مورد 
نظر را از محل ترانسفر صیادمنش 
بــه هــال سیتی تأمین کند یــا اینکه 
پــس از حــل و فصل مشکل انتقال 
امیرحسین حسین زاده بــه بلژیک 
بخشی از این پول صرف پرداخت این 
غرامت شود، اما آنچه دردناک است 
این است که سرانجام این پول از خزانه 
استقلال خارج خواهد شد در حالی 
کــه اگــر مدیریت و منطق در باشگاه 
ــود داشــــت، مــی شــد با  اســتــقــلال وجـ
اصول و منطق درست از پرداخت این 

زیان انبوه جلوگیری کنیم.
به این نکته هم اشــاره کنیم به زودی  
رأی پرونده شکایت پادوانی و میلیچ 
هم به دست باشگاه استقلال خواهد 
رسید که این پرونده ها نیز ممکن است 
بــه ضــرر استقلال تمام شــود، آن گــاه 
پــرداخــت ایــن مبالغ کــار مــدیــران این 
باشگاه را سخت تر از پیش خواهد 
ــرد، در کنار ایــن باید بــه خریدهای  ک
ــاره کــرد،  ایــن فصل استقلال نیز اشـ
اتفاقی کــه در دو ســه روز گذشته با 
واکنش هــواداران رو به رو شده و آن ها 
به صراحت خواستار پرداخت پولی که 
باشگاه به آن ها وعده داده بود، شدند 
و این ماجراها می تواند سونامی مالی 
بزرگی را برای قهرمان فصل گذشته به 

وجود بیاورد.

رأی پرونده شکایت پادوانی و میلیچ هم در راه است

آوار 50میلیارد تومانی استرا بر سر استقلال
گزارش ویژه

خبر

ادعای جنجالی ماجدی

 جام ملت های فوتسال زنان 
در تهران؟

ــال در نشست  ــب ــوت ــرســت فـــدراســـیـــون ف ســرپ
ــی  ــزای هــم انــدیــشــی افــتــتــاحــیــه دوره دانــــش اف
اســتــعــدادیــابــان فوتسال یــک ادعـــای جنجالی 

مطرح کرد.
ــال 2025  ــال آســیــا تـــا ســ ــب ــوت کــنــفــدراســیــون ف
ــرده امــا خبری از  ریزبرنامه های خــود را اعــلام ک
برگزاری جام ملت های فوتسال زنان آسیا نیست؛ 
تورنمنتی که آخرین بار در سال 2018 به میزبانی 
کــشــور تایلند بــرگــزار شــد و پــس از آن قـــرار بود 
رقابت ها در سال 2020 به میزبانی کشور کویت 
به انجام برسد اما شیوع گسترده کرونا معادلات 
را تغییر داد و حالا همگان در انتظار تعیین تکلیف 

موعد جدید مسابقات از سوی AFC هستند.
میرشاد ماجدی، سرپرست فدراسیون فوتبال، 
در حاشیه مراسم افتتاحیه دوره دانــش افزایی 
استعدادیابان فوتسال نسبت به عدم برنامه ریزی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا واکنش نشان داد و 
گفت: »متأسفانه امسال در تقویم کنفدراسیون 
فوتبال آسیا مسابقات فوتسال بانوان دیده نمی 
شود و نمی دانم چرا این رقابت ها لغو شده است 
که جای تأسف دارد. نامه نگاری لازم در این زمینه 

صورت گرفته اما به سرانجامی نرسیده است«.
ماجدی یک ادعای جنجالی هم مطرح نمود. او با 
اعلام نامزدی ایران برای میزبانی از جام ملت های 
فوتسال زنــان آسیا، توضیح داد: »قصد داریــم 
به کنفدراسیون فوتبال آسیا پیشنهاد میزبانی 
ایران در مسابقات جام باشگاه های فوتسال بانوان 
آسیا را بدهیم و بدون شک تمام تلاش خود را در 
این زمینه خواهیم کرد، هرچند می دانیم به دلیل 
تحریم ها هزینه برگزاری را پرداخت نمی کنند، 
اما این رویداد برای ما اهمیت دارد و از برگزاری آن 

حمایت می کنیم«.
در سالیان گذشته کنفدراسیون فوتبال آسیا 
میزبانی مسابقات باشگاهی را هم در سطح قاره از 
کشور ایران گرفت و حتی برخی دیدارهای تیم ملی 
هم در کشور ثالث برگزار می شد که عمده ترین 
دلایــل آن، عــدم وجــود زیرساخت کافی و البته 
مشکلاتی چون ورود زنان به ورزشگاه ها بود؛ در 
نقطه مقابل برای میزبانی از مسابقات فوتسال 
زنان، دو شرط مهم وجود زیرساخت های کافی و 
لازم برای برگزاری جام ملت های فوتسال زنان آسیا 

و امکان حضور مردان در سالن مسابقات است.
کشور کویت جدی ترین گزینه بــرای میزبانی از 
مسابقات جــام ملت های فوتسال زنـــان آسیا 
بــوده و در صــورت گنجانده شــدن ایــن تورنمنت 
در تقویم AFC، بی شک کویتی ها شانس بالایی 
برای میزبانی از رقابت ها خواهند داشت و در برهه 
فعلی، میزبانی ایران از این رقابت ها شبیه به یک 

رؤیا به نظر می رسد.

بازی های کشورهای اسلامی-قونیه
 رکوردشکنی های فصیحی 

و تفتیان باطل شد
رکوردشکنی دوندگان ایران در مسابقات دوومیدانی 
بازی های کشورهای اسلامی به دلیل مشکلات فنی 
باطل اعلام و ثبت رسمی نخواهد شد.در نامه ای که 
ساموئل لوپس مسئول فنی مسابقات دو و میدانی 
بازی های کشورهای اسلامی و مسئولان برگزاری 
این رقابت ها منتشر کردند درباره نتایج دو و میدانی 

شفاف سازی صورت گرفت.
در دو روز اول این مسابقات دوندگان ایــران بارها 
رکــوردشــکــنــی کـــردنـــد؛ در روز نخست حسن 
تفتیان در مقدماتی 100 متر زمــان ۹.88 ثانیه، 
محمدحسین ابارقی زمــان 10.20 ثانیه و فرزانه 
فصیحی 11.2۴ ثانیه را ثبت کردند. البته نتایج دور 
مقدماتی با توجه به سرعت غیرمجاز باد )بیش از 

2 متر بر ثانیه( هم ثبت نشد.
در مرحله نیمه نهایی دوی 100 متر زنان و مردان 
که در روز دوم مسابقات دوومــیــدانــی بازی های 
کشورهای اسلامی برگزار شــد، فرزانه فصیحی 
رکــورد 11/30 ثانیه، حسن تفتیان  10/05  ثانیه 
و محمدحسین ابارقی زمان 10/35 ثانیه را ثبت 
کردند. بر اساس این نتایج اعلام شد فصیحی رکورد 

ملی دوی 100 متر زنان را شکسته است.  
در فینال که ساعاتی بعد برگزار شد فرزانه فصیحی 
زمان 11/12 ثانیه و حسن تفتیان 10/02 را ثبت کردند 
و هر دو رکورد ملی این ماده در بخش زنان و مردان را 
شکستند، اما بر اساس نامه هیئت فنی مسابقات 
این رکوردها ثبت رسمی نخواهد شد و نامعتبر است.
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تاریخ سازی والیبال زنان ایران ◾
ــان در نیمه نــهــایــی مسابقات  تــیــم مــلــی والــیــبــال زنـ
کشورهای اسلامی مقابل آذربایجان قــرار گرفت و با 
نتیجه 3-1 به برتری رسید و راهی فینال شد و امروز برای 
مقام قهرمانی به میدان بروند. آخرین مدال تیم ملی 
والیبال در مسابقات رسمی در بازی های آسیایی سال 
1۹66 به رنگ برنز بدست آمد تا طلسم 56 ساله این تیم 

برای کسب مدال شکسته شود.

رکورد خاص قلعه نویی در فوتبال ایران ◾
امیر قلعه نویی که پیش از این و با پایان لیگ بیست 
و یکم ۹۹۹ امتیاز طی سال های فعالیت روی نیمکت 
تیم های مختلف لیگ بــرتــری بدست آورده بــود، با 
تحمیل اولین شکست به بردیف سرشناس در فوتبال 
ــران، به امتیاز 1002 رسید تا نخستین مربی تاریخ  ای
فوتبال کشورمان باشد که از مــرز 1000 امتیاز عبور 

می کند.

حردانی به بازی ملوان می رسد ◾
حردانی در دیدار تدارکاتی مقابل هوادار تهران از ناحیه 
مچ پا دچار آسیب دیدگی شد و به همین دلیل مسابقه 

هفته اول برابر سپاهان اصفهان را از دست داد. 
مــدافــع جــوان آبــی هــا از دیـــروز تمرینات را آغــاز کــرده 
و بــا تــوجــه بــه زمـــان باقیمانده تــا دیـــدار بــرابــر ملوان 
 بندرانزلی فرصت لازم برای آمــاده سازی را در اختیار 

دارد.

داور ذوب آهن-پرسپولیس مدیر کل شد ◾
طی حکمی از سوی وزارت ورزش و جوانان، موعود بنیادی فر 
داور بین المللی فوتبال کشورمان به سمت مدیرکلی اداره 
ورزش و جوانان استان چهارمحال و بختیاری منصوب شد. 
وی یکی از جوان ترین مدیران وزارت ورزش وجوانان با 17 
سال سابقه قضاوت به عنوان برترین داور فوتبال کشور و با 
مدرک دکترای مدیریت ورزشی بر صندلی مدیریت ورزش 

وجوانان چهار محال و بختیاری نشست.

وضعیت نماینده خراسان رضوی در لیگ یک هم بدتر از 
لیگ برتر شده و با توجه به سابقه بد تیم داری مالکان آن 
به ظاهر کسی حاضر نمی شود حتی روی نیمکت این تیم 

بنشیند .
ابتدا قرار بود سهمیه تیم شهرخودرو به یک شرکت ساختمان سازی 
که در تهران بود، واگذار شود اما با وجود توافق اولیه این اتفاق نیفتاد و 
در قرعه کشی لیگ یک، باز هم نام شهرخودرو در گوی ها قرار گرفت. 
همان طور که در جریان اخبار هستید،  مجموعه ای به نام امید وحدت 
قصد خرید امتیاز شهر خودرو از فرهاد حمیداوی را دارد و این مجموعه 

می خواهد نام تیم را به پدیده وحدت مشهد تغییر بدهد.
مدیران ایــن مجموعه هم رحمان رضایی و محسن بنگر را به عنوان 

گزینه های سرمربیگری این تیم مدنظر قرار دادند.
حتی قرار بود رحمان رضایی به مشهد هم سفر کند، اما در نهایت رحمان 
رضایی بلیت های پرواز را کنسل کرد و به مشهد نخواهد آمد. رحمان 
رضایی به مدیران این باشگاه اعلام کرده تا همه چیز به صورت رسمی رخ 

ندهد، به مشهد نمی رود.
گویا مدیران این مجموعه سندی به عنوان قــرارداد یا تفاهم نامه برای 
رحمان رضایی ارسال نکردند و او هم از سفر به مشهد پشیمان شده 

است. 
از طرف دیگر اطلاع دقیقی از یارگیری و نفراتی که در این باشگاه باقی 
مانده اند در دسترس نیست. جالب اینکه پنجره نقل و انتقالات این 
تیم به واسطه شکایت های کوزین و میروسلاو بسته است و این تیم فعلاً 
نمی تواند بازیکن جدیدی را جذب کند. احتمالاً یکی از دلایل اصلی 
انصراف رحمان رضایی هم همین موضوع بوده که او فعلاً قادر به تجهیز و 

بستن تیم دلخواهش برای حضور در لیگ برتر نیست.
رحمان رضایی جزو سرمربیان جوان فوتبال ایران است که در حال حاضر 

تیمی ندارد و آخرین تیمی که او در آن فعالیت کرد، ذوب آهن بود.
پیش از این محسن حیدری، دبیر هیئت فوتبال، دراین باره تصریح کرده 
بود: »در آخرین صحبت با مدیران شهرخودرو بنا شد آن ها نماینده ای 
را به محل برگزاری مراسم قرعه کشی بفرستند تا فعلاً نام نماینده مشهد 
در لیگ دسته یک باشد«. با این همه، شنیده می شود هنوز تکلیف تیم 
خراسان برای حضور در فصل پیش روی لیگ دسته یک مشخص نیست.
براساس شنیده ها شهرخودرو حدود ۴0 میلیارد بدهی داخلی و خارجی 
دارد که هنوز کسی پرداخت آن را قبول نکرده و با وجود چندبار حسابرسی 
بازهم ابهاماتی در مورد میزان دقیق بدهی وجود دارد . همین سبب شده 

فردی که در مشهد برای خرید آستین بالا زده کج دارومریز عمل کند.

ً به مشهد نمی آید رحمان رضایی فعلا

سرنخواستن شهرخودرو دعواست 

گزارش روز

ستارگان ورزش

ژاوی هرناندز، سرمربی بارسلونا، نتوانست تیمش را در بازی برابر رایووایه کانو هم به پیروزی 
برساند تا انتقادهای زودهنگام از او شروع شود.

بارسلونا در چارچوب رقابت های هفته اول لالیگا به مصاف رایووایه کانو رفت و با نتیجه 0-0 
برابر این تیم متوقف شد. 

خریدهای قابل توجه بارسا باوجود شرایط مالی نامساعد این تیم، سبب شده  انتظارات از 
این تیم در فصل جدید بالا برود اما آن ها نتوانستند این انتظارات را در نخستین بازی فصل 

23-2022 برآورده کنند. 
هرچند بارسلونا شانس هایی را روی دروازه حریف ایجاد کرد و حتی موفق به 
باز کردن دروازه آن ها شد که از سوی کمک داور و همچنین داور ویدئویی به 
دلیل خطای آفساید مردود اعلام شد اما بازی در نهایت بدون گل زده به 
پایان رسید تا زمزمه هایی در انتقاد از عملکرد ژاوی روی نیمکت این تیم 

به گوش برسد. 
در حالی که بسیاری معتقد هستند حضور این مربی جوان روی نیمکت 
بارسا سبب شد شرایط این تیم پس از دوران رونالد کومان بهتر شود، اما 
آمارها حاکی از این است که ژاوی بدترین مربی 20 سال اخیر از 

نظر نرخ برد در نوکمپ است. 
او تا به حال در 38 بازی به عنوان سرمربی روی نیمکت 
بارسا نشسته است و از این بین تنها 20 پیروزی بدست 
آورده است. این یعنی ژاوی با 52/63 درصد بدترین نرخ 
برد را در بین تمامی مربیان این تیم در 20 سال اخیر به 

ثبت رسانده است.
جالب است بدانید این آمار برای کومان 58/2 درصد، 
برای کیکه ستین 6۴ درصد و برای ارنستو والورده 66/۹0 

درصد بوده است. 
باید دیــد آیــا بــا وجــود خریدهای جدید بــارســا و اضــافــه شدن 
بازیکنانی چون روبرت لواندوفسکی و رافینیا، آیا این شرایط برای 

بارسا و سرمربی جوانش تغییر خواهد کرد یا خیر؟

پس از کش و قوس های فراوان سیاوش یزدانی موفق شد معافیت دائم خود از خدمت سربازی را 
دریافت کند. این مدافع باتجربه که در ماه های گذشته سرباز نیروی دریایی ارتش بود، از حدود یک 
ماه پیش برای دریافت کفالت پدرش اقدام کرد و در نهایت تأییدیه معافیت خود را گرفت. یزدانی 

قرار است به انزلی برود و با انجام مراحل اداری به طور رسمی معافیت خود از سربازی را بگیرد.
نکته مهم درباره سیاوش یزدانی مقصد آینده او در فوتبال ایران است. مدافع سابق تیم ملی زمانی 
که از استقلال جدا شد، یک فصل و نیم دیگر با این تیم قرارداد داشت و حالا با توجه به دریافت 

معافیت بازیکن آبی ها محسوب می شود.
این در حالی است که بدون شک استقلال از ستاره سابق خود به 
سادگی نمی گذرد و به احتمال زیاد شاهد بازگشت او به لیست 
آبی ها خواهیم بود. البته که در این شرایط نام یک بازیکن باید 
از لیست استقلال خــارج شــود. به همین خاطر و به احتمال 
فراوان شاهد جدایی یک نفر از جمع نفرات ریکاردو ساپینتو در 

روزهـــای آینده خواهیم بــود تا جا بــرای یزدانی باز 
شود.در فضای کنونی محتمل ترین بازیکن برای 

جدایی از استقلال سیدمحمدحسینی است. 
مدافع تیم هوادار در فصل گذشته یکی از 
نخستین خریدهای تابستانی استقلال 
برای پست دفاع وسط بود که در بازی های 
دوســتــانــه نیز عملکرد خوبی داشـــت و 
ساپینتو را راضی کرد اما حالا با توجه به 
اینکه بازگشت یزدانی ترافیک زیادی 
در خط دفاعی ایجاد می کند احتمال 
جدایی حسینی از جمع آبی ها وجود 

دارد.
از سوی دیگر با توجه به اضافه شدن محمد 

محبی و مهدی قایدی به جمع استقلالی ها احتمال دارد 
ساپینتو به یکی از مهاجمان تیمش اجازه جدایی بدهد. 

ورزش7

آمار فاجعه بار 

ژاوی بدترین مربی 20 سال اخیر بارسا!
کدام بازیکن از لیست خارج می شود؟

بازگشت یزدانی به خط دفاع آبی 


